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SK 0150/22/2009 
 
 

Protokół Nr XXII/2009 
z posiedzenia sesji Rady Gminy 

z dnia 27 stycznia 2009 r. 
 
 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
- Radnych, 
- Wójta Gminy. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 
6. Wystąpienia sołtysów.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu uŜytkowego.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania w zakresie objęcia dzienną opieką osób    

z niepełnosprawnością intelektualną i z zaburzeniami psychicznymi.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty i Komisji 

Rolnictwa na 2009 r.  
11. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
12. Komunikaty.  
13. Zatwierdzenie protokółu Nr XXI/2008 z Sesji Rady Gminy z 19 grudnia 2008 r. 
14. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  

 
 
Ad.1. 
 O godzinie 15.00 Przewodniczący Rady Gminy otworzył XXII sesję Rady Gminy 
witając wszystkich zebranych. 
 
Ad.2. 
 Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe jest ona prawomocna do podejmowania 
uchwał. 
Ustawowy skład rady    - 15 
Obecnych  - 11 
Nieobecnych  - 4 
 
Nieobecni radni to: Pani Beata Grzesik, Pani Magdalena Roman, Pan Ireneusz Dziura, Pan 
Kazimierz Lipiec.  
 
Ad.3. 
 Na sekretarza obrad zaproponowano Panią Jadwigę Staniszewską. Za jej kandydaturą 
głosowali wszyscy radni – 11 osób za. 
 
Ad.4. 
 Z powodu krótkiego okresu między sesjami Przewodniczący komisji zaproponowali, 
aby odstąpić od tego punktu posiedzenia. Za propozycją głosowali wszyscy radni – 11 za. 
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Ad.5. 
Nie zgłoszono Ŝadnych wolnych wniosków i zapytań. 

 
Ad.6. 

W wystąpieniach sołtysów nikt nie zabrał głosu. W tym punkcie posiedzenia przybyła 
Radna Magdalena Roman. 
 
Ad.7. 
 Wójt powiedział, Ŝe na komisjach była przedstawiana prośba Pani Szopka – 
właścicielki apteki w Starym Polu o przedłuŜenie najmu. Projekt uchwały dotyczy 
przedłuŜenia na 5 lat. Wnosi się o podjęcie uchwały. 
Do przedstawionych informacji zgłoszono zapytania. 
 Radny Paweł Kurkowski miał zapytanie, czy sprawa apteki będzie odsuwana co roku 
w sytuacji, gdy nie będzie moŜna z nią nic zrobić. 
   Wójt odpowiedział, Ŝe dopóki przepisy się nie zmienią. W przypadku ogłoszenia 
przetargu na wynajęcie lokalu musi być on pusty. 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Za uchwałą Nr XXII/164/2009 w sprawie oddania w najem lokalu uŜytkowego głosowało 11 
radnych. 1 osoba się wstrzymała. Stanowi ona załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad.8. 
 Wójt powiedział, Ŝe w związku ze zmianą ustawy o pracownikach samorządowych 
trzeba usunąć ze statutu zapis o mianowaniu, gdyŜ taka forma nawiązania stosunku została 
usunięta z ustawy. 
 Przewodniczący dodał, Ŝe zmiana ta jest opublikowana w Dzienniku Ustaw  Nr 223 z 
2008 r. 
śadnych uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Uchwała Nr XXII/165/2009 w sprawie zmiany Statutu Gminy została podjęta jednogłośnie. 
Za podjęciem głosowało 12 radnych. Stanowi ona załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.9. 
 Wójt powiedział, Ŝe obowiązkiem gminy jest objęcie opieką osób z 
niepełnosprawnością intelektualną i zaburzeniami psychicznymi. 
 Radna Magdalena Roman miała zapytanie, czy odbyła się rozmowa z rodzinami tych 
osób. 
 Wójt odpowiedział, Ŝe rozmowy były.. 
 Radna ElŜbieta Kołodziej miała zapytanie o koszt takiej pomocy. 
 Pani Barbara śołędziewska odpowiedziała, Ŝe Urząd Wojewódzki daje 750 zł na 
osobę miesięcznie. 
 Radny Stanisław Gregorkiewicz miał zapytanie o transport tych osób do ośrodka. 
 Pani Barbara śołędziewska powiedziała, Ŝe jest zorganizowany. 
Więcej zapytań i uwag nie zgłoszono. 
Uchwała Nr XXII/166/2009 w sprawie współdziałania w zakresie objęcia dzienną opieką 
osób z niepełnosprawnością i zaburzeniami psychicznymi została podjęta jednogłośnie. Za 
podjęciem głosowało 12 radnych. Stanowi ona załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad.10. 
 Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rolnictwa Pani ElŜbieta 
Kołodziej, która przedstawiła plan pracy Komisji Rolnictwa na 2009 rok. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty Pani Magdalena Roman przedstawiła plan pracy 
komisji Oświaty na 2009 rok. 
śadnych uwag ani zapytań nie wniesiono do przedstawionych informacji. 
W tym punkcie posiedzenia przybyła radna Beata Grzesik.  
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Uchwała Nr XXII/167/2009 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty i Komisji 
Rolnictwa na 2009 rok została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem glosowało 13 radnych. 
Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.11. 

Wobec nie zgłoszenia zapytań nie udzielono odpowiedzi. 
 
Ad.12. 
 Przewodniczący Rady Gminy podziękował pracownikom Gminnego Ośrodka Kultury 
i Sportu za zorganizowanie szopki boŜonarodzeniowej oraz młodzieŜy i instruktorom za 
przygotowanie oprawy artystycznej. Podziękował pracownikom Zespołu Szkół oraz uczniom 
za zorganizowanie Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 
 Zastępca komendanta hufca ZHP Pani Beata Woś powiedziała o działalności harcerzy. 
W grudniu kończyli akcję przekazania światła betlejemskiego. Dodała, Ŝe harcerze działają 
przy Zespole Szkół oraz GOKiS. Zbierali pieniądze podczas Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy. Poinformowała, Ŝe zajęli I oraz III miejsce na festiwalu w Elblągu. 
 Pan Wacław Kasprzykowski powiedział, Ŝe w rolnictwie nie ma nowości. NaleŜy się 
obawiać ocieplenia pogody. Teraz powinno się prześwietlić krzewy i drzewa oprócz 
pestkowych. 
 Pan Tadeusz Burdyński przedstawił atrakcje przygotowane przez GOKiS dla dzieci i 
młodzieŜy na ferie zimowe. Powiedział, Ŝe 7 lutego br. odbędą się uroczystości obchodów 
urodzin Stare Pola. 
 Pan Andrzej Pehnke opowiedział o akcjach Ochotniczej StraŜy PoŜarnej Stare Pole. 
 Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z prośbą do sołtysów oraz radnych, aby 
powiedzieli, ze obiekty sportowe umiejscowione w Starym Polu są dla wszystkich 
mieszkańców Gminy Stare Pole. Dodał, ze odbywają się zebrania wiejskie. 
 Radny Krzysztof Piekart miał zapytanie czy zmniejszyło się natęŜenie samochodów na 
ścieŜce rowerowej. 
 Pani sołtys z Kraszewa powiedziała, Ŝe samochody nie jeŜdŜą po ścieŜce.  
 
Ad.13. 

Za zatwierdzeniem protokołu z XXI sesji Rady Gminy głosowali wszyscy radni – 13 
za. 
 
Ad.14. 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXII 
sesję Rady Gminy o godzinie 15.50. 
 
 
Protokół sporządziła: 
Katarzyna Golińska 
 
 
    Sekretarz obrad               Przewodniczący Rady Gminy 

Jadwiga Staniszewska      Jan Pawlina 


